國立臺灣大學土木工程學系 居家檢疫補助申請表
Application Form of the Civil Engineering Quarantine Fund
National Taiwan University

1、 基本資料： 
Basic Information:
	申請者姓名 (中文)
	

	Name of Applicant (in English)
	

	學號 Student ID Number
	

	居家檢疫期間
Quarantine Period
	 _______ 月 _______日  至 _______ 月 _______日
 _____________ (mm/dd) to ______________ (mm/dd)



2、 所需文件檢查表：
[bookmark: _GoBack]Checklist of Required Documents:
	□ 本申請表 
       This application Form
	□ 檢疫旅館收據影本。
       A photocopy of the Hotel receipt. Note down your entry date to Taiwan.
	□ 居留證/入臺證影本。
       A photocopy of your ARC or Entry Permit
	□ 銀行或郵局帳戶封面影本。
       A photocopy of the cover of your passbook

以上申請文件請依序排列，於2020年11月2日至12月16日間繳交至土木館209室。文件繳交齊備並確認無誤後，補助款新臺幣15,000元將直接匯入您的銀行或郵局帳戶。
The application documents should be arranged in order and submitted to CE 209 between November 2 and December 16, 2020. The subsidy of NT$15,000 will be transferred to your account directly after the application is completed and checked.

我謹聲明，所提供的資料真實完整。如有不實之處，本人願承擔一切法律責任。
I hereby declare that the information provided is true and correct, for which I shall bear all the legal responsibility. 

	Applicant
	For Official Use

	簽名 
Signature
	
	申請者入學身分別
Applicant’s Entering Status
	

	申請日 
Date
	
	受理人
Case Officer
	



